
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Justitsministeren

Dato: 22. august 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 745
Vil ministeren som opfølgning på samrådet i UUI den 21. august 2014 rede-
gøre for omkostningerne forbundet med politiets opgaver i forbindelse med
det stigende antal asylansøgere, og om omkostningerne forbundet hermed er
steget, f.eks. mht. registrering af asylansøgere, og om der i den forbindelse er
overført - eller er planer om at overføre - politiressourcer til asylområdet, som
er taget fra politiets øvrige arbejde – og i bekræftende fald hvor mange og
hvorfra?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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